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      Annotation

    
        
          Тема выпускной квалификационной работы: «Модернизация корпоративной информационной системы». В данной работе рассматриваются особенности функционирования корпоративной информационной системы, изучения всех проблем в её работе и IT-инфраструктуре предприятия. Проведена оценка концепции развития в разрезе правильного распределения имеющихся ресурсов. Задачи, которые решались в ходе исследования: 1. Анализ текущей корпоративной информационной системы на производственном предприятии и оценка его IT-инфраструктуры. 2. Доработка программного обеспечения и обновление аппаратного обеспечения. 3. Оценка технической и экономической эффективности  внедрения проекта.  Работа проведена на базе предприятия пищевой промышленности ООО «Проммикс», где был проведен анализ корпоративной информационной си-стемы и описан проект её модернизации.  Результатом работы стало модернизация корпоративной информационной системы, а также построение полноценной системы мониторинга, про-работки регламентирующей документации по внутренним проектам и оперативной работе ИТ-отдела.
        

        
          The theme of the final qualifying work: "Modernization of the corporate information system."  This paper discusses the features of the functioning of the corporate information system, the study of all problems in its work and the IT infrastructure of the enterprise. The concept of development was assessed in the context of the correct distribution of available resources. Tasks that were solved during the study:  1. Analysis of the current corporate information system at the manufacturing enterprise and assessment of its IT infrastructure.  2. Refinement of software and updating of hardware.  3. Assessment of the technical and economic efficiency of the project implementation.  The work was carried out on the basis of the food industry enterprise Prommix, where the analysis of the corporate information system was carried out and a project for its modernization was described.  The result of the work was the modernization of the corporate information system, as well as the construction of a full-fledged monitoring system, the study of regulatory documentation for internal projects and the operational work of the IT department.
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